
RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2 Protokół Nr BR.0002.11.2011

z sesji Rady Gminy Gaszowice
z dnia 15 grudnia 2011 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) - 15 radnych.
Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad. 1
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gOSCl, stwierdzenie prawomocnoser.
Przewodniczący rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice, witam zaproszonych gości, witam radnych".

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji uczestniczy
15 radnych, podkreślił, że obrady są prawomocne.

Ad. 2
Przewodniczący rady poinformował, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 24 listopada 2011 r.
4. Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym.

- informacja o przetargach.
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.
6. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska

i Finansów.
7. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.
8. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011,
b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011

i na lata następne,
c) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały BR.0007.9.55.2011 z dnia 27

października 2011r. w sprawie: programu współpracy Gminy Gaszowice w roku
2012 z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego,

d) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla
Gminy Gaszowice na rok 2012,

e) podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu
i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji przez osoby fizyczne lub
osoby prawne prowadzące inne formy wychowania przedszkolnego, nie będące
jednostkami samorządu terytorialnego,

9. Bieżące sprawy.
10. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
11. Zamknięcie obrad sesji.

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do protokołu.
Przewodniczący rady przedstawił porządek obrad a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ma ktoś jakieś uwagi bądź propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku obrad.
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Ad. 3.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 24 listopada 2011 roku.
Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie punktu
dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań z protokołu z sesji z dnia 24 listopada 2011 roku.
Wiceprzewodniczący Rady pan Damian Krauze odczytał punkt Interpelacje, wnioski,
zapytania i odpowiedzi z protokółu, o którym mowa powyżej.
Następnie Przewodniczący rady zapytał czy ktoś ma coś do dodania do odczytanych
interpelacji. Nikt nie zabrał głosu w tym temacie.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Gminy i radni mieli możliwość zapoznania się zjego treścią,
Protokół czytali: Piotr Górecki, Andrzej Cieślok, Jerzy Kawulok, Małgorzata Witek,
Mieczysław Szymik, Ryszard Jacek, Józef Szawema, Ewa Biemacka, Barbara Watoła,
Gabriela Oślizło, Halina Rybarz-Adamik, Krzysztof Lorek, Szymon Korbel, Damian Krauze.

Następnie Przewodniczący rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś
uwagi do protokołu.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady radny Jerzy Kawulok zwrócił uwagę na
nieprecyzyjny zapis w protokole na str. 15 dotyczący głosowania zarządzonego przez
Przewodniczącego Rady w celu wyboru jednej z dwóch poprawek zgłoszonych: przez radnego
Marka Masarczyka i radną Ewę Biemacką. W odpowiedzi Przewodniczący Rady
poinformował iż po dyskusji na posiedzeniu Komisji Rozwoju zapis został zmieniony i brzmi
następująco: "Przewodniczący Rady zgodził się z propozycją Wiceprzewodniczącego aby
głosować nad wyborem jednej z dwóch poprawek. W wyniku głosowania poprawka radnego
Marka Masarczyka otrzymała 3 głosy a poprawka radnej Ewy Biemackiej 7 głosów,
wstrzymało się 5 radnych. W wyniku głosowania większą ilość głosów otrzymała poprawka
radnej Ewy Biemacki ej, która pozostawia projekt uchwały zgłoszony przez Wójta
w niezmienionym brzmieniu".
Następnie Przewodniczący rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jeszcze
jakieś uwagi do protokołu. Nikt z radnych nie wniósł uwag, po czym Przewodniczący Rady
poddał protokół pod głosowanie. Protokół przyjęto w głosowaniu:
Głosowanie:
- 13 - głosów "za"
- O - głosów "przeciw"
- 2 - głosy "wstrzymujące się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty.

Ad. 4.
Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym.
Wójt odczytał informację o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym tj. od 25
listopada 2011 r. do 15 grudnia 2011 r. następującej treści:

1. 25 listopada uczestniczyłem w Dąbrowie Górniczej w Zgromadzeniu Ogólnym
Związku Gmin i Powiatów Woj. Śląskiego.

2. 25 listopada uczestniczyłem w uroczystym otwarciu nowego salonu RENAULT
w Rybniku.

3. 26 listopada uczestniczyłem w zakończeniu sezonu lotowego Związku Hodowców
Gołębi Pocztowych w Gaszowicach

4. 27 listopada odbył się Turniej Kół Gospodyń Wiejskich z terenu Gminy pn. "Gwara
śląska na wesoło". W turnieju uczestniczyły trzy koła z Łukowa Śl., Gaszowic
i Szczerbie. Zwycięzca turnieju - KGW ze Szczerbie będzie reprezentował gminę
w styczniu w Rybniku na powiatowym przeglądzie Kół.

5. W dniach od 27 listopada do l grudnia na zaproszenie Pana Posła Bogdana
Marcinkiewicza brałem udział w delegacji wyjazdowej do Brukseli przedstawicieli
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władz samorządowych oraz środowisk związanych z górnictwem. Podczas wizyty
odbyła się konferencja pn "Europejskie Dni Węgla w Parlamencie Europejskim"

6. 1 grudnia sekretarz gminy uczestniczyła w akademii górniczej z okazji święta
barbórkowego w Rydułtowach. . . . .

7. 1 grudnia uczestniczyłem w uroczystym podpisaniu umowy partnerskiej
z ukraińską gminą Lubar okręgu żytomierskiego. Umowa została zawarta podczas sesji
rady powiatu rybnickiego, która odbywała się w Ośrodku Kultury Zameczek
w Czernicy.

8. 2 grudnia nasza gmina gościła przedstawicieli władz z Lubaru na czele
z konsulem honorowym RP w Żytomierzu Jurijem Woderackim.

9. 9 grudnia odbyło się uroczyste nadanie Szkole Podstawowej w Czernicy imienia
Henryka Mikołaja Góreckiego.

10. 10 grudnia odbyła się w OKiS wystawa gołębi pocztowych.
11. 10 grudnia uczestniczyłem w Rydułtowach RCK w koncercie galowym poświęconym

twórczości Henryka Mikołaja Góreckiego.
12. 10 grudnia uczestniczyliśmy w uroczystości jubileuszowej 50-lecia działalności Koła

Gospodyń Wiej skich w Czernicy.
13. 10 grudnia uczestniczyłem w Radlinie w VI Otwartych Mistrzostwach Śląska Wushu

z okazji lO-lecia Stowarzyszenia TAO. Najlepszym zawodnikiem tych mistrzostw
został uznany Kamil Widawski.

14. 12 grudnia uczestniczyłem w spotkaniu w Rydułtowach na temat projektu drogi
Pszczyna - Racibórz.

15. 12 grudnia w Gimnazjum w Piecach odbył się Finał Powiatowej Ligii Tenisa
Stołowego.

16. 13 grudnia odbyło się spotkanie ze sohysami Gminy.
17. 14 grudnia uczestniczyłem w Raszczycach w III Zjeździe Oddziału Powiatowego

Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP Powiatu Rybnickiego.
18. 14 grudnia uczestniczyłem na zaproszenie Kół Gospodyń Wiejskich w spotkaniu

opłatkowym, które odbyło się w Łukowie Śl.
19. 15 grudnia odbyła się narada z dyrektorami szkół i przedszkoli.

Ponadto Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym podpisał następujące zarządzenia:
1. osiem zarządzeń w sprawie zmian w budżecie gminy.
2. zarządzenie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011

i lata następne;
3. zarządzenie w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały w sprawie trybu

udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu zakresu kontroli prawidłowości
wykorzystania dotacji przez osoby fizyczne lub prawne prowadzące inne formy
wychowania przedszkolnego nie będące jednostkami samorządu terytorialnego.

4. zarządzenie w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały w sprawie
programu współpracy Gminy Gaszowice w roku 2012 z podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego.

Sekretarz Gminy przedstawiła informację o przeprowadzonych przetargach w okresie między
sesyjnym. Poinformowała, że w okresie międzysesyjnym odbyły się dwa przetargi na sprzedaż
nieruchomości niezabudowanych. W dniu 28 listopada 2011 r. został przeprowadzony przetarg
ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej grunt
rolny położony w miejscowości Czernica przy ul. Dębowej, a składającej się z działki nr
3610/477 o pow. 2,4358 ha cena wywoławcza wynosiła kwotę 98.800,00 zł. Wadium zostało
wpłacone przez jedną osobę, a w wyniku przetargu ustnego nieograniczonego osiągnęła kwotę
99.900,00 zł. Zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Gminy Gaszowice
przedmiotowa nieruchomość położona jest częściowo w terenach upraw polowych i zieleni
ekologicznej. W dniu 5 grudnia 2011 r. został przeprowadzony przetarg ustny nieograniczony
na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w miejscowości Czernica
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przy ul. Powstańców a składającej się z działki nr 3491/230 o pow. 0,0851 ha cena
wywoławcza wynosiła kwotę 34.445,00 zł. Wadium nie zostało wpłacone przez żadną z osób.
Zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Gminy Gaszowice przedmiotowa
nieruchomość położona jest w terenach jednorodzinnej zabudowy mieszkaniowej.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ma ktoś jakieś uwagi, pytania do
odczytanych spraw.
Do przedstawionych informacji w zakresie w/w sprawozdania nie wniesiono uwag.

Ad. 5.
Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 12.12.2011 r. o godz. 1500

w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła p. Gabriela Oślizło - Przewodnicząca
Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Budżet gminy na rok 2012.
2. Przygotowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2012.
3. Sprawozdanie z działalności Komisj i Rewizyjnej za rok 2011.
4. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu

Ad.6.
Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska iFinansów które
odbyło się w dniu 13.12.2011 r. o godz. 1330 w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice
przedstawiła p. Ewa Biemacka - Przewodnicząca Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska
i Finansów za rok 2011.

2. Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów na rok
2012r.

3. Analiza i omówienie budżetu na 2012 rok.- Skarbnik, Wójt
4. Omówienie programu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
iPrzeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na 2012 rok.

5. Umorzenia i przesunięcia płatności podatków za II półrocze 201lr.
6. Bieżąca analiza uchwał i rozpatrywanie spraw.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.7.
Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia
i Młodzieży, które odbyło się w dniu 12.12.2011 r. o godz. 900 w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice przedstawiła p. Halina Rybarz - Adamik - Przewodnicząca Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Omówienie programu działań GKRPA na 2012 rok.
2. Informacja o uzyskanych przez nauczycieli stopniach awansu zawodowego za rok 2011

i plany na rok następny.
3. Plan pracy Komisji Oświaty ... na rok 2012.
4. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty ... za rok 2011.
5. Materiały na sesj ę i sprawy bieżące.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad.B.
Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011,
Projekt uchwały wniesiony przez Wójta omawiany był na posiedzeniach Komisji Rady.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt
uchwały, wraz ze zmianami Wójta, do którego nie wniesiono uwag. Rada jednogłośnie przyjęła
poprawki Wójta do projektu uchwały. Po czym Przewodniczący Rady zapytał czy któryś
z radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie zabrał głosu w tym
temacie.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR BR.0007.11.64.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 15 grudnia 2011 r.
w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011 - stanowi załącznik do niniejszego protokołu

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011
i na lata następne,

Projekt uchwały wniesiony przez Wójta omawiany był na posiedzeniach Komisji Rady.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt
uchwały, do którego nie wniesiono uwag. Po czym Przewodniczący Rady zapytał czy któryś z
radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie zabrał głosu w tym
temacie.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie:
15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR BR.0007.11.65.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 15 grudnia 2011 r.
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011 i na lata następne - stanowi załącznik
do niniejszego protokołu

c) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały BR.0007.9.55.2011 z dnia 27
października 2011r. w sprawie: programu współpracy Gminy Gaszowice w roku
2012 z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego,

Projekt uchwały wniesiony przez Wójta omawiany był na posiedzeniach Komisji Rady.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt
uchwały, wraz ze zmianami Wójta, do którego nie wniesiono uwag. Po czym Przewodniczący
Rady zapytał czy któryś z radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt
nie zabrał głosu w tym temacie.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR BR.0007.11.66.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 15 grudnia 2011 r.
w sprawie w sprawie zmiany uchwały BR.0007.9.55.2011 z dnia 27 października 2011r. w sprawie:
programu współpracy Gminy Gaszowice w roku 2012 z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego - stanowi załącznik do niniejszego protokołu
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d) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla
Gminy Gaszowice na rok 2012,

Projekt uchwały wniesiony przez Wójta omawiany był na posiedzeniach Komisji Rady.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Sekretarz Gminy odczytała projekt
uchwały, do którego nie wniesiono uwag. Po czym Przewodniczący Rady zapytał czy któryś z
radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie zabrał głosu w tym
temacie.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
14 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
1 - głos "wstrzymujący się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.
UCHWAŁA NR BR.0007.11.67.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 15 grudnia 2011 r.
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 2012 - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu

e) podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu
i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji przez osoby fizyczne lub
osoby prawne prowadzące inne formy wychowania przedszkolnego, nie będące
jednostkami samorządu terytorialnego,

Projekt uchwały wniesiony przez Wójta omawiany był na posiedzeniach Komisji Rady.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt
uchwały, do którego nie wniesiono uwag. Po czym Przewodniczący Rady zapytał czy któryś
z radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie zabrał głosu w tym
temacie.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR BR.0007.11.68.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 15 grudnia 2011 r.
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości
wykorzystania dotacji przez osoby fizyczne lub osoby prawne prowadzące inne formy wychowania
przedszkolnego, nie będące jednostkami samorządu terytorialnego - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu

Ad. 9.
Bieżące sprawy.
I. Przewodniczący rady poinformował o następujących sprawach:

- kolejna sesja odbędzie się 29 grudnia 2011 r. o godz. 15.00 w sali Ośrodka Kultury
w Czernicy przy ulicy Wolności.

- projekt planu pracy Rady Gminy Gaszowice na rok 2012 radni, który radni otrzymali wraz
z materiałami na sesję ma charakter otwarty i można zgłaszać poprawki, propozycje zmian oraz
dodatkowe tematy do świąt. Plan pracy zostanie uchwalony przez Radę na kolejnej sesji.

- harmonogram dyżurów radnych na miesiąc styczeń 2012 przedstawia się następująco:
2 styczeń - radna Halina Rybarz-Adamik
9 styczeń - radny Krzysztof Lorek
16 styczeń - radna Barbara Watoła
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23 styczeń - radna Małgorzata Witek
30 styczeń - radny Marek Masarczyk

II. Sekretarz Gminy podała informację, w zakresie szczepionek przeciwko meningokokom
które zakupione zostały z budżetu gminy na wiosnę. Wykonano 35 szczepionek, pozostało
jeszcze 65 szczepionek z terminem ważności do czerwca 2012. Szczepionki zostaną
wykorzystane w przyszłym roku.
Ponadto Sekretarz Gminy zwróciła się z prośbą aby do 15 stycznia 2012 roku sołtysi
poszczególnych sołectw oraz przedstawiciele wszystkich organizacji działających na terenie
gminy przedstawili najej ręce harmonogramy imprez.

III. Przewodniczący Rady poinformował, że Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska
w Katowicach przekazał publikacje o stanie ochrony środowiska tj. "Stan środowiska
w województwie śląskim w 2010 r." oraz "Ocena stanu środowiska w zakresie pól elektro
magnetycznych w województwie śląskim". Publikacje są do wglądu w Urzędzie Gminy
w biurze Rady, zainteresowani radni mogą się zapoznać z ich treścią.

IV. Radna Barbara Wato la poinformowała, że w niedzielę odbyła się akcja Mikołaj
zorganizowana przez stowarzyszenie U'RWIS podczas której rozdano 250 paczek cukierków
dla dzieci. Ponadto Mikołaj obdarował cukierkami dzieci przebywające w szpitalu
w Rydułtowach na oddziale dziecięcym.

Ad. 10.
Interpelacj e, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
1. Radny Jerzy Kawulok zwrócił się z pytaniem do Wójta odnośnie byłej propozycji
budowy wyciągu narciarskiego w okolicach Zameczku w Czernicy, w związku z sugestią Pana
Nowka podczas rozmowy odnośnie powrócenia do realizacji takiego przedsięwzięcia.
Wójt powiedział, że prowadzone były wstępne rozmowy dotyczące budowy wyciągu
narciarskiego. Po konsultacji z właścicielami stoku w Tworkowie tj. w gminie Krzyżanowice
okazuje się że nie jest to przedsięwzięcie dochodowe i generuje wysokie koszty dla gminy
(wpływ z biletów pokrywał około 10 % kosztów). Z posiadanych informacji wiem, że
pomiędzy Rydułtowami a Pszowem ma powstać podobna inwestycja. Poinformowałem
dyrektorów szkół, że jeśli młodzież jest zainteresowana wyjazdami na narty do Wisły lub
Ustronia to mogą liczyć na pomoc finansową ze strony Urzędu Gminy, jednak nie było odzewu
w tym temacie. Przewodniczący Rady dodał, że był podczas tej rozmowy i w jego odczuciu
byłoby zainteresowanie prywatnego inwestora do wykorzystania tego terenu.
Wójt poinformował, że prywatny inwestor to jest kolejny etap do rozmów. Jednak w
ostateczności prywatny inwestor nie wykazał chęci do zainwestowania. Opcja miała być taka
że my dajemy grunt, a inwestor zewnętrzny prowadzi resztę prac. Nadal jesteśmy otwarci na
propozycje z zewnątrz.

Na tym interpelacje zakończono.

Ad. 11.
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy
Gaszowice.

PRZEWOD ICZĄCY RADY
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